
GRUNDEJERFORENINGEN SKELLET  

 

Referat bestyrelsesmøde Skellet 08.05.21  

 

Deltagere: Palle Kjær, Trine Mortensen, Peter Thorn, Anders Stensbøl Christiansen  

Afbud: Helen Lund, Matt Peschcke- Køedt, Misha Fasberg, 

 

OBS! NY konstituering  

Helen Lund ønsker at udtræde af bestyrelsen med virkning fra dd. Beslutningen er af privat karakter og 

handler ikke om bestyrelsesarbejdet.  

Første suppleant Misha Fasberg ønsker ikke at indtræde i bestyrelsen med en ordinær post.  

Anden suppleant Anders Stensbøl Christiansen indtræder I bestyrelsen som ordnært medlem fra dd.  

 

Sammensætningen af bestyrelsen fra dd.  

 

Matt Peschcke-Køedt  

Peter Thorn   

Palle Kjær      

Trine Mortensen   

Anders Stensbøl ChristiansenIkke 

 

Suppleanter  

Micha Jerfort Fasberg  

  

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

Referatet er godkendt via mail og uploadet til hjemmesiden 

 

2. Opsamling på aftaler fra januar-møde 

Skiltning i området/Trine 

Trine indkøber skilte til de lukkede veje 

 

3. Helhedsplan for fartdæmpende foranstaltninger i området – GF-beslutning  

Bestyrelsen har ikke lavet en helhedsplan for området men arbejder videre i samarbejde med de 

andre foreninger om en samlet plan for hele Hald Strand.  

 

4. Fibernet  

Processen med Fibernet i Hald Strand er i gang og alle grundejere der har tilsluttet sig bør have 

modtaget stik til fibernet  

 

5. Strandgrunden/Klintevej 53  

Vi har pga. COVID-19 ikke haft arbejdsdage i denne periode.  

Græsslåning sker ca. 5 gange om året. 

 

6. Vejene 
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Så længe fibernet/Novomatrix arbejder på vejene kan bestyrelsen ikke udbedre skader.  

Bestyrelsen er i dialog med kommunen om en afslutningsplan for de skader der er og laver 

herefter en plan for udbedring af huller med videre for vejene i grundejerforeningen. 

 

7. Referat fra møde med formændene i Hald Strand/Trine 

Der har været afholdt et møder for alle formænd/MK for de 9 grundejerforeninger i Hald Strand. 

Vi har talt om indbrudsstrategi for området, om mulighed for et samarbejde omkring vejene, 

fælles indsats for hjertestartere samt om strandbeskyttelse. De 9 foreninger kunne ikke blive 

enige om fællesskab omkring vejene men punktet er på dagsorden til kommende møde. 

Formændene har været i tæt dialog omkring blandet andet affaldssortering, grusgrave og 

indbrud. Trine har oplevet samarbejdet som konstruktivt og ser frem til det fortsatte samarbejde 

med de andre grundejerforeninger.  

 

8. Ordensregler til GF21  

Bestyrelsen er enige om de opdaterede ordensregler for vores forening.  

 

9. Punktet er på dagsorden til GF21.  

Fastlæggelse af kontingent for næste år. 

Bestyrelsen anbefaler at kontingentet fastholdes.  

 

GF 2021 13. juni 

Bestyrelsen godkender:  

Masterplan 

Beretning 

Invitation til GF21 

Bestyrelsen har modtaget et indkommende forslag til GF21 omhandlende vejbomb på 

Bavnevejen.  

 

Trine sender dagsorden samt materiale til medlemmerne i uge 19. 

 

10. Formandens opgaver til fordeling eller overvejelser i den nye bestyrelse 

Punktet opgavefordeling i bestyrelsen tages op efter næste GF hvor den nye bestyrelse 

konstituerer sig. 

 

11. Affaldssortering 

Regeringen har besluttet at der skal sorteres affald i 10 fraktioner. 

I Halsnæs betyder det at alle grundejere, herunder sommerhuse, hver skal have fire store 

plastcontainere på hver 240 liter stående på matrikle.  
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Bestyrelsen har sammen med de øvrige grundejerforeninger været i dialog med kommunen om 

andre alternativet f.eks. at samle spande i sektioner i området. 

Bestyrelsen kan ikke se at vi kan finde en grund til fælles affaldssortering, og foreslår at vi følger 

kommunens retningslinjer. 

 

12. Grusgrave i området/Trine 

Bestyrelsen er medunderskiver på indsigelse mod grusgrave i området. 

 

13. Evt. 

Der var ikke punkter til eventuelt. 

 

Referent: Trine Mortensen 

 


